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Abstract (en)
[origin: CN112304012A] The invention relates to a refrigeration appliance, in particular a domestic refrigeration appliance, comprising an inner
container (1) and a line (7), which extends through an opening (8) of the inner container (1). A section (15) of the line (7) rests on the surface of the
inner container (1). The opening (8) is sealed by a deformable layer (19) which is bonded to the inner container (1) in regions (11) of the surface on
both sides of the resting section (15) and along arches (20, 27) which extend around the opening (8) and connect the regions (11).

Abstract (de)
Ein Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät, hat einen Innenbehälter (1) und eine Leitung (7), die sich durch eine Öffnung (8) des
Innenbehälters (1) erstreckt. Ein Abschnitt (15) der Leitung (7) liegt an einer Oberfläche des Innenbehälters (1) an. Die Öffnung (8) ist durch eine
verformbare Schicht (19) abgedichtet, die in Bereichen (11) der Oberfläche beiderseits des anliegenden Abschnitts (15) und entlang eines sich um
die Öffnung (8) erstreckenden, die Bereiche (11) verbindenden Bogens (20, 27) am Innenbehälter (1) verklebt ist.
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